

QUI ES POT ACOLLIR ALS NOUS PERMISOS?

- 1** La norma entra en vigor el 31 de juliol del 2025. Per tant, les persones progenitores amb fills o filles que neixin a partir d'aquesta data tenen dret a les 19 setmanes de permís.
- 2** Les 2 setmanes (4 en cas de monoparentalitat) de suspensió del contracte de treball o del permís per naixement i cura de menor que es poden gaudir fins que el menor compleixi 8 anys són aplicables als fets causants generats a partir del 2 d'agost del 2024. Les persones progenitores amb fills o filles nascuts a partir d'aquesta data tenen dret a gaudir d'aquestes 2 setmanes.
- 3** Tant el gaudi com la prestació d'aquestes 2 setmanes es poden sol·licitar a partir de l'1 de gener del 2026.

CANVIS GENERALS

- 1** El permís per naixement, adopció i guarda amb finalitat d'adopció i d'acollida passa de 16 a 19 setmanes.
- 2** 2 d'aquestes 19 setmanes es poden distribuir a voluntat de la persona treballadora, en períodes setmanals de manera acumulada o interrompuda fins que el fill o filla compleixi 8 anys.
- 3** És un dret individual de la persona treballadora que no es pot transferir a l'altra persona progenitora.

FAMÍLIES MONOPARENTALS

- 1** En cas de monoparentalitat (una única persona progenitora), el període de suspensió és de 32 setmanes.
- 2** 4 d'aquestes 32 setmanes es poden distribuir a voluntat de la persona treballadora, en períodes setmanals de manera acumulada o interrompuda fins que el fill o filla compleixi 8 anys.

VOLS SABER-NE MES?

Informa-te'n contactant amb nosaltres i afilia't
a CCOO a través del nostre web:

www.ccoo.cat

Segueix-nos a les nostres xarxes socials:

